

GOUVERNEMENT
DE LA REPUBLIQUE
DE VANUATU



GOVERNMENT
OF THE REPUBLIC
OF VANUATU

MINISTRE DE L'EDUCATION ET DE
LA FORMATION

Sac Postal Privé 028
Port Vila, Vanuatu
Tel : (678) 22309/33500
Email : education@vanuatu.gov.vu



MINISTRY OF EDUCATION AND
TRAINING

Private Mail Bag 028
Port Vila, Vanuatu
Tel : (678) 22309/33500
Email : education@vanuatu.gov.vu

The National University of Vanuatu is welcoming a psychologist to support students and staffs wellbeing

In times of crisis, the National University of Vanuatu is aware of complex situations that students can experience.

In order to provide them with psychological support by offering a neutral and confidential space for speaking and listening, the NUV has welcomed into the team since May 22 Ms. Laurina Liwuslili, psychologist since 2006.

Ms. Liwuslili was a teacher and then obtained a Masters in Psychology from the University of Bristol in the United Kingdom in 2001 and has continued to provide advice since then in group and individual sessions.

As a patrician in charge of ensuring weekly permanence at the university, her mission is to meet students who wish to benefit from her support and encouragement to develop socially and succeed in their studies as well as to carry out a diagnosis and prepare a psychosocial risk prevention plan. She also plans to offer group activities on topics such as alcohol, drugs, motivation, and sense of responsibility.

Through this bilingual service offered to all students, the NUV wishes to emphasize the importance to be given to the social environment of youth.

L'université Nationale de Vanuatu accueille une psychologue afin d'offrir un soutien psycho-social aux étudiants et personnels

Dans ces temps de crise, l'Université Nationale de Vanuatu a conscience des situations complexes que peuvent vivre les étudiants ainsi que les personnels.

Afin de leur apporter un soutien psychologique par l'offre d'un espace de parole, d'écoute neutre et confidentielle, l'UNV accueille depuis le 22 mai dans son équipe Mme Laurina Liwuslili, psychologue depuis 2006.

Mme Liwuslili a été enseignante puis a obtenu un Master en psychologie à l'université de Bristol au Royaume-Uni en 2001 et n'a eu de cesse depuis lors d'apporter ses conseils lors de séances de groupes ou individuellement.

En tant que patricienne en charge d'assurer une permanence hebdomadaire à l'université, elle a pour mission de rencontrer les étudiants qui souhaitent bénéficier de son soutien et de ses encouragements pour s'épanouir socialement et réussir leurs études ainsi que de réaliser un diagnostic et préparer un plan de prévention des risques psychosociaux. Elle compte également proposer des activités de groupe sur des thématiques telles que l'alcool, la drogue, la motivation, le sens des responsabilités...

A travers ce service bilingue offert à tous les étudiants, l'UNV souhaite mettre l'accent sur l'importance à accorder à l'environnement social des jeunes.